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Närvarande

Protokoll

1. Mötets öppnande

Förbundsordförande Jamie Roshage Spörndli öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Val av justerare

Till justerare utöver förbundsordförande Jamie Roshage Spörndli utsågs Jennie Gustafsson.

3. Genomgång och godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

4. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll

Tidigare protokoll gicks igenom och godkändes.

5. Uppföljning av tidigare beslut

Beslutsuppföljningen gicks igenom och godkändes. 

6. Ordförande- och GS-rapport

Förbundsordförande Jamie Spörndli och generalsekreterare Jonas Leth föredrog kortfattat viktiga händelser sedan

senaste mötet och besvarade frågor.

De främsta händelserna har varit: 

• Arbete med uppdaterad grafisk profil för Skoljoggen.

• Nätverket för barn - och ungdomsidrott. Fysisk träff 9/11.

• Uppstart Idrottsklivet med tillsatt projektledare

• Fokuserat arbete från samtliga verksamhetsutvecklare på föreningscheckin.

Förbundsstyrelsemöte 11:2022-2024

Svenska Skolidrottsförbundet

Mötesnummer 41

Tema

Datum & tid 2023-11-25 08:00 - 14:00
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Ledamöter

Jamie Roshage Spörndli

Markus Ahlgren

Erika Örjes

Karolin Holmberg (Video)

Jennie Gustafsson

Adjungerade

Jonas Leth

Thekla Hall (Video)

Ella Spira (Video)

Isak Betzholtz

Ej närvarande

Daniel Kåreda
(Anmält förhinder)

Mirza Basic
(Anmält förhinder)

Jenny Knookala
(Anmält förhinder)

Karl Kalin
(Anmält förhinder)
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7. Rapport råd och referensgrupper för RF-SISU

Jamie Roshage Spörndliframförde rapport från grupp kring ekonomiska stöd till SF samt genom inskickat underlag

från Karl Kalin rapport från grupp gällande ungdomsinflytande.

Vad det gäller ungdomsinflytande har ännu inget möte genomförts i gruppen. Det har mellan några deltagare i

gruppen (dels från friidrottsförbundets ungdomskommitté) allmänt diskuterats frågan. Möte med referensgrupp

kommer att ske inom snar framtid. Sammi Kaidi och Victoria Escobar leder arbetet från RF/RS håll.

Gällande arbetsgrupp kring de ekonomiska stöd har ett första möte genomförts. Detta möte hade grund i att starta

upp arbetet och få en första gemensam grund att stå på inför vidare arbete i frågan. Detta gjordes genom

presentation av grunderna i nuvarande stödsystem och genomgång av statsanslagens utveckling och användning

genom åren. 

8. Rapport - Uppföljning aktivitetsplan 2023

Erika Örjes föredrog arbetet som gjorts i gruppen. Aktivitetsplan för 2023 med tillhörande kommentarer av

arbetsgruppen har skickats ut. 

Diskussioner fördes i styrelsen gällande att aktivitetsplan ska vara stående punkt på dagordning under styrelsemöte. 

Styrelsen diskuterade vidare huruvida de ska arbeta med aktivitetsplanering framöver utifrån utvärdering från årets

arbete. 

Beslut (41-1)

att tillsätta en arbetsgrupp för att ta fram utkast på aktivitetsplan för 2024 och evt 2025. Arbetsgruppen återkommer

till januarimötet med ett första utkast på underlag.

Arbetsgruppen består av Erika Örjes, Jennie Gustafsson och Karl Kalin. Erika Örjes är sammankallande.

Ansvarig: Erika Örjes

Beslut (41-2)

att lägga till rapport kring aktivitetsplan som stående punkt på dagordningen. 

Ansvarig: Thekla Hall

9. Rapport arbetsgrupp tävlingsproposition

Arbetsgruppen redogjorde för att arbetet ännu inte tagit fart. Arbetsgruppen kommer att använda den planerade

digitala SDF-träffen 12/12 till att lyssna in från distrikten vad det gäller tävlingsfrågan. 

10. Rapport arbetsgrupp verksamhetsinriktning

Arbetsgruppen redogjorde för sitt arbete hittills. Arbetsgruppen tydliggjorde att det varit svårt att få till gemensamt

arbetsmöte. Jonas Leth och Ella Spira från kansliet kommer att jobba vidare med underlag och därefter skicka vidare

till arbetsgruppen för vidare gemensamt arbete. 

Arbetsgruppen kommer att presentera underlag till styrelsens januarimöte. 

11. Valbereda valberedning

Erika Örjes informerade kring arbete inför förbundsmötet 2024. Styrelsen diskuterade hur arbetet med att att bereda

valberedning ska se ut framgent.

Beslut (41-3)

att tillsätta ny arbetsgrupp för att valbereda valberedning. I arbetsgruppen ingår Jamie Roshage Spörndli, Daniel

Kåreda, Markus Ahlgren och Karolin Holmberg. 

Ansvarig: Jamie Roshage Spörndli

12. Enskilt möte

Förbundsstyrelsen genomförde enskilt möte.

13. Häva beslut uteslutning föreningar

Styrelsen diskuterade förslaget gällande att häva beslut kring uteslutning av föreningar då berörda föreningar

återkommit med protest efter styrelsens senaste beslut. 

Beslut (41-4)

uppdra åt GS att säkerställa att berörda föreningar ej utesluts som medlemmar ur Skolidrottsförbundet. 

Ansvarig: Jonas Leth
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14. Hållbarhetsstrategi med tillhörande hållbarhetspolicy

Styrelsen diskuterade framtaget förslag gällande hållbarhetsstrategi med tillhörande policy. Styrelsen förde

diskussioner gällande uppföljning och utvärdering av strategi och policy.

Beslut (41-5)

att godkänna hållbarhetsstrategin 

Beslut (41-6)

att godkänna hållbarhetspolicy

Beslut (41-7)

uppdra åt GS att informera och sprida beslutad hållbarhetsstrategi med tillhörande policy i organisationen. 

Ansvarig: Jonas Leth

15. Budget 2024

Budgetgruppen redogjorde för sitt arbete kring framtagning av budget för 2024. Styrelsen diskuterade kommande

potentiella satsningar för Skolidrottsförbundet 2024. Arbetsgruppen återkommer med förslagsunderlag gällande

ramar för potentiella satsningar.

Styrelsen förde diskussioner gällande storlek av utbildningspott för 2024. Ekonomiska medel för att subventionera

utbildning i distrikten öronmärks i Projektstöd IF. Jämfört med tidigare år tas en större del av Projektstöd IF till

utbildning 2024 då den totala summan i Projektstöd IF minskat från tidigare år men totala summan för utbildning

bibehålls. 

Beslut (41-8)

att besluta om utbildningspott på 800 000 kr av Projektstöd IF. 

16. Stadgeförändringar

Styrelsen diskuterade arbete framåt gällande förslag på eventuella stadgeförändringar inför förbundsmötet 2024.

Styrelsen diskuterade att en arbetsgrupp bör tillsättas för att börja med att se över om behov finns kring

stadgeändringar. 

Syftet med arbetsgruppen är att utreda behov och återkomma med identifierade område till styrelsens januarimöte

för att vid behov lyfta beslutsunderlag under styrelsens marsmöte. 

Beslut (41-9)

att tillsätta en arbetsgrupp för att se över behov till eventuella stadgeändringar. I arbetsgruppen ingår Jamie Roshage

Spörndli, Daniel Kåreda och Markus Ahlgren samt Jonas Leth och ytterligare en från kansliet. Jonas Leth är

sammankallande. 

Ansvarig: Jonas Leth

17. Organisationsförändring

Styrelsen förde enskilda diskussioner gällande organisationsförändring enligt underlag. 

Beslut (41-10)

uppdra åt GS att genomföra organisationsförändring omgående. 

Ansvarig: Jonas Leth
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18. Logoanvändning SDF

Styrelsen förde vidare diskussioner gällande distriktens användning av Skolidrottsförbundets logga. 

Tidigare taget beslut tydliggör att förbundsstyrelsen inte har stadgeenligt rätt att säga nej om ett distrikt inom

Skolidrottsförbundet skulle vilja använda en logga som inte följer Skolidrottsförbundets. Förbundsstyrelsen avråder

dock starkt användning av egen framtagen logga med hänvisning att det riskerar att det gå emot grundtanken om en

sammanhållen skolidrott sett över hela landet. Det är vidare inte tillåtet att modifiera den befintliga loggan mer än att

lägga till distriktets geografiska anknytning under loggan ex. Kronoberg under Skolidrottsförbundets logga. 

Uppdateringar som behöver göras utifrån tidigare beslut: 

• Kommunikationsplattform uppdateras vad det gäller förbundsstyrelsen avrådan om användning av egen

framtagen logga för distrikt. Uppdatering görs också utifrån att det ej är tillåtet att modifiera

Skolidrottsförbundets logga. Hur användandet av Skolidrottsförbundets logga får lov att vara tydliggörs i vår

grafiska profil.

• Grafisk profil uppdateras kring hur användandet av Skolidrottsförbundets logga ska vara för distrikt.

Beslut (41-11)

uppdra åt GS att uppdatera organisationens kommunikationsplattform med tillhörande grafiska profil gällande

användandet av Skolidrottsförbundets logga för distrikt. 

Ansvarig: Jonas Leth

19. Övriga ärenden

Styrelsen lyfte inga övriga ärenden. 

20. Nästa möte

Nästa styrelsemöte är planerat 19-21 januari i Umeå. 

21. Mötets avslutande

Ordförande Jamie Roshage Spörndli tackade alla närvarande, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till nästa

möte.

Undertecknare

Jamie Roshage Spörndli (Justerare, Ordförande)

Thekla Hall (Sekreterare)

Jennie Gustafsson (Justerare)
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